














































2019粤沿澳大洞匾盂帆册农暨澳门盂圃院帆册在
Regata da Ta.;;a Grande Bafa Guangdong-Hong Kong-Macau e Regata Internacional Ta炉a Macau 2019 

2019 Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area Cup Regatta & Macao Cup International Regatta 

Shadowfax阵
Team Shadowfax 

圉家：溃洲

Country: Australia 因醒

Shadowfax陔由来自澳洲皇家珀斯逄艇舍的Pete r Batman 

带领。船具由— 群熟爱帆船逜勤的多园水手组成。他1同期待能

将多年的比赛婬陆带到迼次赛聿中，寓比赛於娱架。

The Shadowfax team is led by Peter Botman from Royal Perth 
Yacht Club. The crew is a "united nations" effort of people who 
love competitive sa由ng
They are all looking forward to bringing years of experience to 
the event. They want to be competitive and have fun at the 
same time 

船畏/ Skipper 
Carey Jack 

悉尼－霍巴特帆船赛
墨雨本－霍巴特帆船赛
安提瓜帆船周
中国盂帆船赛2017 &2018 
中圉海帆船赛2018
中圉海岸帆船赛2017 &2018 

Syd/Hobart 
Melb/Hobart 
Antigua Race Week 
China Cup International Regatta - 2017 & 18 
China Sea Race - 2018 
China Coast Regatta - 2017 & 2018 

Marenostrum Racing Club阵

Team Marenostrum Racing Club 

圉家：法圉

Country: France II 

Marenostrum Racing Club陔由法西航海届侮奇人物Lionel

P的n率领，他曾赢得1986年懊特布莱德璞球（琨沃商沃璞球帆

船赛）、法圉费加器單人誰岸帆船赛、法斯特奈特等西隙顶级帆

船赛聿。迼次Lionel P细n将輿他征戟多年的陔具和朋友们· — 

起参加此次在涸阿奉辦的全新赛聿· 稹累经院的同晇· 也希望将

赛聿推糜到法圉。

Led by French sa由ng legend Lionel Pean, winner of Whitbread 
Round the world race 1986 with "L'esprit d'Equipe" (now Volvo 
Ocean Race), Solitaire du Figaro, 12 JI World Champion, Atlantic 
Record (MARI CHA), Maxi Transatlantic Winner, Sydney Hobart 
& Fastnet, and some of his historical crew and friend are 
participating in this new event in Macao to get new experiences 
and to promote the event in France 

船畏/ Skipper 
Lionel Pean 涵

』
`法国航海届傅奇人物· 摸得主要禁誉包括：

法匿费加缅單人誰岸帆船赛第一名
朗姆之路帆船赛第三名
惧特布莱德帆船赛（沃雨沃琨球帆船赛前身）第一名
法斯特奈特帆船赛第一名
悉尼－霍巴特帆船赛第二名
法圉奥林匹克国家陈成员－索林级别沃
雨沃琛球帆船赛-70 SFS撸任船畏
Tourde Corse a la Voile不陨晰琛息赛第一名／割配纬
Atlantic Record MARI CHA
12JI World/ Maxi Transat  第一名 等等

French Sa由ng Legend, main achievements include 
Solitaire du Figaro 1st 

Route du Rhum 3,d
Whitbread Round the World Race(now the Volvo Ocean 
Race) 1st
Fastnet Race 1st
Sydney Hobart Yacht Race 2nd 

French Olympic team in Soling 
Volvo Ocean Race 70 SFS skipper 
Tour de Corse a la Voile 1st & record
Atlantic Record MARI CHA

12JI World 1st/Maxi Transat 1st , etc.
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Discover Sailing Asia阵
Team Discover Sailing Asia 

圉家：新加坡
Country : Singapore 

mlllllll I 船畏/ Skipper

Chong Wei Yong 

Discover Sailing Asia 陔由船畏Chong Wei Yong带领· 祸本次

澳阿盗而成立的陔伍。陔具们不僅在新加坡· 且在束南歪地匮都

已有多年帆船赛婬胚。

The Discover Sa由ng Asia team, led by Captain Chong Wei Yong, 

is a team formed for the Macao Cup International Regatta. The 

team has participated not only in Singapore region but also having 

many years of sailing experience in Southeast Asia 

爱沙尼亚100阵
Team Estonia 100 

Chong Wei Yong是DiscoverSailing Asia 
的割始人 ， 他以此分享他射迼项速勤的熟受
亚祸更多亚洲人提供帆船速勤的榄舍。他
在新加坡上孕期间徙小帆船鹃始· 至今已有超迵25年徙事帆船
逜勤的经胜。他参加遇在亚洲的宗多帆船比赛· 比如新加坡海
峡帆船赛、泰王盂· 普吉帆船周、噩遣－冲神帆船赛、彩湖帆船
迵系列赛和中圉盂帆船赛等。

墨】
，

Chong Wei Yong, with the vision of sharing his love for the sport 
and providing opportunity for more Asians to sail, is the founder 
of Discover Sa由ng Asia. He started sailing in dinghy during his 
school days in Singapore and has been sa由ng extensively for 
more than 25 years. He has participated in numerous regattas 
in Asia, like Singapore Straits Regatta, King's Cup, Phuket 
Race Week Sailing Regatta, Taiwan-Okinawa Regatta, 
Penghu Regatta and China Cup International Regatta 

圉家：爱沙尼亚
Country : Estonia 

愛沙尼亞100隊是在HIGH SPIRIT隊伍的基礎上成立的，船員們來
自愛沙尼亞和俄羅斯。七年前成立的隊伍，卻已在過去的幾年裡
在各大洲均有參賽經歷，包括四次国王杯帆船賽，四次Giraglia勞
力士杯，四次勞力士中海賽，2次泰王杯，RORC跨大西洋
賽，RORC加勒比600以及許多其他位於愛沙尼亞，俄羅斯，吉爾
吉斯斯坦，克羅地亞，義大利，美國和摩納哥等地大型國際賽
事。這一次， Alar Volmer作為隊長加入了他們。Alar Volmer今
年58歲，他漫長而有趣的航行生涯從愛沙尼亞塔林，由Optimists
和其他小帆船開始，隨後開始駕駛STAR CLASS和SOLING，並且
成為了蘇聯帆船隊的一員。後來，他轉向離岸賽，並作為芬蘭隊

船畏/ Skipper 
Alar Volmer 

1989年-1990年偿特布莱德琛球帆船赛
（沃雨沃琨球帆船赛前身） Belmont Finland 
II虢第10名
2013年ORC歌洲绵棵赛SUGAR虢第一名
2014年ORC世界绵镖赛FORTE虢第一名
2014年北溪帆船赛

Whitebread Round the World Race (now the Volvo Ocean 
Race) 1989-1990, 10th, Belmont Finland II 
ORC European Championship 2013, 1st place, SUGAR 
ORC World Championships 2014, 1st place, FORTE 
Nord Stream Race 2014 

a
 

Belmont Finland II號的船員參與了1989-1990年的懷特布萊德環球帆船賽，並多次參加了Dragon, ORC, STAR級帆船比賽，
並於2014年獲得ORC世界錦標賽冠軍， 2013年獲得ORC歐洲錦標賽冠軍，且多次在愛沙尼亞獲得帆船賽冠軍，參加了ARC
比賽並在聖馬丁島喜力帆船賽中獲勝。

Team ESTONIA 100 united under its own flag sailors from Estonia and Russia. The basis of the team were sailors from HIGH 

SPIRIT sailing team. The HIGH SPIRIT team was born only 7 years ago, but over the past period of time, she took part in 

many regattas on most continents. Team participated 4 times in Copa Del Rey Regatta, 4 times in Giraglia Rolex Cup, 4 

times in Rolex Middle Sea Race, 2 times in King's Cup Regatta, RORC Transatlantic, RORC Caribbean 600 and a large 

number of other international and national regattas in Estonia, Russia, Kyrgyzstan, Croatia, Italy, USA and Monaco. Alar 

Volmer, 58, has come a long and interesting sailing career, starting in Tallinn, Estonia on Optimists and other small 

dinghies, moving up to STAR CLASS and SOLING, and became the member of Soviet Union sailing team. Later he moved to 

offshore sailing, taking part in Whitebread Round the World Race 1989 – 90 in Finnish Team “Belmont Finland II” and 

participated regularly in Dragon, ORC, STAR class regattas. He is the World Champion in 2014 ORC, European Championship in 

2013 ORC, multiple champion of Estonia. He also raced in ARC and won Heineken in St.Martin etc.
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